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Vragen van het lid Knops (CDA) aan de minister voor Wonen en Rijksdienst 
over woningcorporaties (ingezonden 31 mei 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat het Waarborgfonds Sociale Woningbouw 
(WSW) aan woningcorporaties bericht dat zij, om personele redenen, niet 
eerder dan 1 december 2013 uitsluitsel kunnen verwachten op vragen naar 
investerings- of borgingsruimte?1 

Vraag 2
Is het u bekend dat woningcorporaties daardoor nu geen toegang tot de 
kapitaalmarkt hebben (op een geborgde wijze)? 

Vraag 3
Deelt u onze mening dat, vanwege financiële risico’s, zoveel mogelijk gebruik 
gemaakt moet worden van borgstelling door het WSW? 

Vraag 4
Bent u met ons van mening dat van woningcorporaties die een dergelijk 
bericht van het WSW hebben ontvangen niet verwacht kan worden dat men 
onverantwoorde investeringen doet? 

Vraag 5
Wat is uw mening over het feit dat woningcorporaties hierdoor niet van de 
6% btw-regeling voor onderhoud en nieuwe investeringen gebruik kunnen 
maken en zelfs voor 2014 dreigen te worden uitgesloten (de begroting 2014 
e.v. wordt in de regel reeds in de zomer voorbereid en in oktober vastge-
steld)? 

Vraag 6
Bent u bereid om het WSW te stimuleren, zodat woningcorporaties tijdig 
inzicht krijgen naar hun investeringsruimte of anderszins tegemoet te komen 
aan de problemen waarmee de woningcorporaties zich geconfronteerd zien?

1 zie ook Cobouw dd 28 mei » ’13
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